
Informační čtvrtletník městyse Pozlovice

04 
Rekonstrukce ulice 
Ludkovická

XXXI. ročník Léto 2025

09 
50. výročí vzniku střelnice 
MS Komonec 

06 
Čipování popelnic  
v Pozlovicích

2/25



2 Pozlovský občasník

Periodický tisk územního samosprávního celku, vydávání povoleno, číslo registrace: MK ČR E 16101, čtvrtletník. 
Vydavatel: Městys Pozlovice, Hlavní 51, 763 26 Pozlovice, IČ 00568708, tel: 577 113 071, 
e-mail: mestys@pozlovice.cz, web: www.pozlovice.cz

Vážení občané, zástupci a členové sdružení, přivítáme Vaše příspěvky a Vaše nápady 
na obsah našeho občasníku, vydávaného vždy začátkem každého ročního období. 
Děkujeme všem, kteří přispěli k obsahu článků tohoto vydání a autorům fotografií. 

Pozlovice v pohybu

Oddíl jógy - výšlap na Maleniska - 17. 5. Turnaj v kuželkách - 23. 5.

Nohejbalový turnaj - 30. 5.

Volejbalový turnaj turnaj - 7. 6.
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Úvodník
Vážení spoluobčané, jsem na  řadě, abych napsal 

něco povzbudivého pro letošní nastávající léto. Je to 
jistě období, na které se všichni těšíme, jak si užijeme 
prázdnin, dovolené a slunného období v  roce. Věřme, 
že se  nenaplní předpovědi meteorologů o  velmi 
horkém až žhavém létě, které nás potrápí 
i  suchem. Snad je to dobré jen pro náš 
aquapark, ale jinak bychom se  bez 
extrémních teplot raději obešli. Je třeba 
se  spíše radovat z  darů léta – ovoce, 
zeleniny, hub, které nám nabídne příroda 
a  zahrádka. K  létu taky patří grilovačky, 
koupání a podobné milé zážitky s  rodinou 
a přáteli. Všichni se již těšíme na poznávání 
cizích krajů, které bude v  létě vrcholit 
a  přeji vám, ať si to bohatě užijete. Jistě 
do  našeho městyse opět zavítá spousta 
"dovolenkářů" a  věřím, že se  jim i  u nás 
bude líbit. Je možné, že toto bude můj poslední 
úvodník, tak bych si dovolil trochu zhodnotit dlouhou 
dobu mého působení pro obec.  

Začalo to již v  r. 1989  mým dosazením (kooptací) 
za  Občanské fórum do  tehdejšího výboru Národní 
fronty ještě pod Luhačovicemi. V  r. 1990 jsem byl 
účastný jednání o  osamostatnění obce a  organizace 

1. komunálních voleb. Vždy jsem byl nestraník a  i díky 
vaší volbě jsem více než 30  let zastával funkce 
zastupitele, radního, předsedy kontrolního výboru a     
v letech 2002 – 2010  též místostarostou. Taktéž jsem 
byl od  r. 1999 předsedou občanského sdružení 

Za  Pozlovice, které hlavně zabránilo 
(od  roku 2002 v souladu s vedením obce) 
vý s t a v bě v e l m i v y s o ké h o n a pě t í 
na  obrovských stožárech. Věřím, že i  vy, 
naši nástupci, budete usilovat o  co 
nejšetrnější zásah do naší krásné krajiny,… 
ale tato kauza je na samostatný článek.  
 Za celých 35  let od  opětovného 
osamostatnění obce se  jistě mnohé 
podař i lo zásadně vylepš i t č i nově 
vybudovat, ale pořád je v  obci na  čem 
pracovat, jen to chce správně nasměrovat, 
ať už bude zastupitelem kdokoliv z  vás. 

Pořád platí staré sokolské heslo: Tam se svět hne, kam 
se síla napře. Takže vám děkuji za dlouholetou důvěru 
a přeji vám všem nádherné léto plné krásných zážitků 
a z hlediska dlouhodobého šťastný život v klidu a míru, 
který je opět tím nejdůležitějším pro lidstvo. 

Váš zastupitel, Václav Sedlář. 
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Rekonstrukce ul. Ludkovická
 Milí čtenáři, jak jsem již informoval v posledním čísle 
Pozlovského občasníku, v  letošním roce jsme 
se  rozhodli zrealizovat rekonstrukci části ulice 
Ludkovická. V  rámci realizace dojde k  rekonstrukci 
a  rozšíření vozovky, realizaci nového mostu, výstavbě 
řady opěrných stěn, chodníku mimo úsek č.p. 85 a 42, 
obnově veřejného osvětlení, kabelové televize 
a výstavbě dešťové kanalizace. 
 V  průběhu jara se  řada z  Vás dotazovala, proč 
neprobíhají práce na  ulici Ludkovická, i  když je 
uzavřená. Samotná rekonstrukce byla podmíněná 
investiční akcí spol. EG.D, s.r.o., která má v  plánu 
provést kabelizaci NN a  VN včetně realizace nové 
trafostanice. Právě v místech 
s táva j í c í ch be tonových 
sloupů má vzniknout nový 
chodník. Na spol. EG.D, s.r.o. 
jsme dlouze naléhali. Finální 
závěr, že se  do investice 
pustí, jsme obdrželi přibližně 
v  polovině února. Následně 
zastupitelé schválili záměr 
rekonstrukce a  mohl jsem 
začít pracovat na  výběru 
z h o t o v i t e l e v  s o u l a d u 

s platnou legislativou. Jedná se o stavbu složitou, která 
obnášela řadu dotazů potenciálních zhotovitelů. 
Z  tohoto důvodu se  stále natahovala lhůta pro 
ukončení veřejné zakázky, kdy k  podpisu smlouvy 
s generálním dodavatelem došlo až na začátku měsíce 
června.  
 Práce jsme přesto zahájili s  předstihem ve  vlastní 
režii. Do  konce vegetačního období bylo provedeno 
nezbytné kácení. Podařilo se  nám vyřešit složitou 
přeložku plynu z mostního objektu, což je nezbytnou 
podmínkou pro výstavbu nového mostu. Ještě před 
nástupem generálního dodavatele jsme vybudovali 
část dešťové kanalizace.  

 J s e m s i v ě d o m , ž e 
uzav řením komunikace 
doš l o ke  kompl ikac ím 
ve  Vašem každodenním 
životě. Nicméně věřím, že 
po  dokončení rekonstrukce 
bude komunikace zejména 
bezpečnější pro chodce 
i  motor isty. Omlouvám 
se  tedy za  způsobené 
komplikace. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Rychlost v městysi a další neřesti
 Vážení spoluobčané, možná obdobně jako já máte 
rádi film Pelíšky, na  který jsem si vzpomněl při psaní 
tohoto článku. V  jedné scéně paní Eva Holubová říká: 
„Rozmohl se nám tady takový nešvar“. V průběhu jara 
začala v mém okolí stále více rezonovat řada nešvarů, 
které minimálně i  někteří z  nás Pozlovjanů máme. 
Témata parkování, psích exkrementů nebo rychlosti 
vozidel se  rozebírala nejenom na  jarním jednání 
zastupitelstva, ale zároveň vyústila peticí, kterou 
podepsalo 117 občanů s  žádostí o  řešení dopravní 
bezpečnosti v ulici Leoše Janáčka. 
 Obávám se, že řešení palčivých témat nebude 
jednoduché. V prvním kroku bychom se nicméně měli 
podívat do zrcadla, a tak nějak si zamést před vlastním 
prahem.  
 Můžeme začít parkováním. Možná se  začervenáme, 
ale odstavujeme motorové miláčky tam kde patří? 
Nejlépe na svém pozemku nebo veřejném parkovišti? 
Nenecháváme auto na  chodníku, kde neprojede 
maminka s  kočárkem? Popřípadě na  komunikaci, kde 
taktéž dle zákona stát nesmíme?  

 Mám malé děti, které se učí jezdit na  kole. Začátky 
nejsou jednoduché, často sjedou i  mimo cestu, kde 
po chvíli váhání opět naberou odvahu a zkouší to dál. 
Teda pokud nevjedou bicyklem do  exkrementu 
po  jednom z  Pozlovských psů. Na  nové cyklostezce 
jsme museli instalovat upozorňující cedule. Asi nikdo 
z nás nechce na svém poli mezi zeleninou vybírat psí 
výkaly.  
 A co ta rychlost? Projíždíme my sami Pozlovicemi do 
50  km/h, protože jsme ohleduplní k  lidem, kteří 
v daném místě žijí? Dostal jsem výtku, že se  rychlostí 
v obci neadekvátně zabýváme. Jedním z  řešení může 
být úsekové měření, které známe z  Kudlova nebo 
Salaše. Zde mě mírně pobavil jeden z  občanů, který 
přitakával, že bychom s rychlostí měli něco dělat. Když 
jsem mu řekl, že uvažujeme nad úsekovým měřením, 
tak se lekl, že by mohl dostat pokutu a už ta naše obec 
najednou tak nebezpečná nebyla.  
 Zkusme se prosím zamyslet, co některé naše nešvary 
způsobují našemu okolí. Možná se nám pak všem bude 
žít v Pozlovicích lépe. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.
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Milí spoluobčané, jedním z novoročních předsevzetí 
bylo, že se  pokusíme upravit stávající výletiště, aby 
důstojně hostilo jednu z největších Pozlovských akcí – 
slet čarodějnic. Nyní s  odstupem času jsem rád, že 
se nám to podařilo a dle ohlasu pořadatelů se i tradiční 
slet povedl. Chtěl bych touto cestou poděkovat všem, 
kteří s úpravou areálu a  instalací mobilního kontejneru 
pomohli. Pomocníků byla celá řada a  bez nich by 
se  určitě nepodařilo areál v  tak krátkém termínu 
připravit.  
 V  průběhu realizace, jsem dostal dotaz na  tělo: 
„Starosto, upravujete výletiště, tak je jasné, že to nové 
nebude, co?“ Tazatele jsem ujistil, že to tak 
není. Na  nové výletiště, které plánujeme 
za  horní fotbalovou brankou, se  nám 
podařilo získat stavební povolení a  nyní 
hledáme vhodné dotační zdroje. Plánované 
výletiště bude finančně velmi nákladné. 
Obsahuje nutné zázemí, například kryté 
pódium nebo sezení. Dále zázemí pro výdej 
občerstvení, kapacitní toalety, ale zároveň 
i  řadu přístupových chodníků, osvětlení, 
parkoviště od  ulice Ludkovická atd. Právě 
úprava stávajícího výletiště i  na  tento plán 
navazuje. Mlatový chodník, který vznikl 

podél fotbalového hřiště, bude v  budoucnu hlavních 
přístupem pro pěší od ulice Hlavní.  
 Původní dožité sezení v  rámci stávajícího výletiště 
jsme se  rozhodli zrušit. Vznikla zde mlatová plocha, 
na  kterou v  případě kulturních akcí umístíme mobilní 
lavice a  stoly. Mimo společenské akce může prostor 
sloužit pro hru pétanque, na niž se mě nejenom senioři 
dotazovali. V  nejbližší době plánujeme prostor 
dovybavit informačním panelem s pravidly a umístíme 
zde mobilní dřevěné hranoly, které budou tvořit 
mantinely. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Výletiště

 Stávající doba je velmi turbulentní, což se  odráží 
i výraznými výkyvy v cenách energií. Z  těchto důvodů 
jsme se  v  posledních cca dvou letech intenzivně 
věnovali snižování energetické náročnosti obecních 
objektů. Nyní již na  většině míst v  Pozlovicích máme 
úsporná LED svítidla, která mají výrazně nižší spotřebu, 
ale zároveň máme dobré zkušenosti s  životností. 
U veřejného osvětlení jsme zároveň provedli propojení 
vybraných větví, čímž můžeme zrušit některá odběrná 
místa a tím opět ušetřit.  
 V  průběhu jara jsme zahájili pilotní provoz dvou 
fotovoltaických elektráren, které máme na  střeše 
mateřské školy a  koupaliště DUHA. U  obou objektů 
máme zároveň bateriové uložiště, kdy například 
u  koupaliště DUHA jsme na  baterie přepojili část 
veřejného osvětlení okolo přehrady.  
 Pro zajímavost jsme v průběhu května dokázali díky 
bateriím svítit mezi parkovištěm u  hráze a  zátokou 

směrem na  Dolní Lhotu včetně rybářské chaty 
a okružní křižovatky pod Petrůvkou z  nabitých baterií 
až do  čtvrté hodiny ranní z vlastní vyrobené elektřiny. 
U MŠ po vyhodnocení dat uvidíme, jestli by mohlo dojít 
k propojení například s osvětlením podél ulice Hlavní. 
Nyní je z  baterií napojeno alespoň osvětlení 
víceúčelového hřiště. A co budeme dělat s vyrobenou 
elektřinou na  MŠ v  době, kdy je uzavřená? Podařilo 
se nám s pomocí Energetické agentury Zlínského kraje 
využ ít komunitního sdílení, kdy si vyrobenou 
elektrickou energii budeme posílat na  koupaliště 
DUHA.  
 Díky energetickým úsporám nejenom podporujeme 
kvalitu životního prostředí, ale zároveň se nám podaří 
ušetřit finanční prostředky, které můžeme použít pro 
další rozvoj městyse. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Jak se snažíme šetřit
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Čipování popelnic v Pozlovicích
 Co je potřeba vědět? V  rámci zefektivnění systému 
odpadového hospodářství přistupuje městys Pozlovice 
k  čipování popelnic na  směsný komunální odpad. 
Od  tohoto kroku si slibujeme nejen přesnější evidenci 
a  zjednodušení v  rámci následné fakturace vůči 
svozovým firmám, ale i  pozitivní dopad na  množství 
tř íděného a  produkovaného odpadu a  s tím 
souvisejícími náklady. V městysi totiž nadále netřídíme 
dostatečně. Tato situace představuje problém, neboť 
do roku 2030 bychom dle zákona č. 541/2020 Sb. měli 
dosáhnout úrovně třídění ve výši 65%, zatímco 
v  Pozlovicích se  aktuálně pohybujeme 
na hranici 30%. 
 N a z á k l a d ě z m í n ě n ý c h d ů v o d ů 
se  zastupitelé dohodli přistoupit k  čipování 
odpadových nádob. K  tomu je však potřeba 
součinnost – Vás, občanů. A  proto níže 
přinášíme přehled všech důležitých informací 
a  termínů, které nastíní jednotlivé fáze procesu 
čipování.  
 Máte správnou popelnici? Čipování se  týká pouze 
nepoškozených černých plastových 
popelnic na  směsný komunální odpad. 
Zkontrolujte si prosím, zda takovou nádobu 
vlastníte. Nádoby jiných barev nebo 
materiálů (např. kovové) nebudou čipovány 
a  následně ani vyváženy. Pokud takovou 
popelnici nemáte, je možné ji zakoupit 
na úřadě městyse za cenu 840 Kč/kus.  
 Vlastníte více popelnic? Vlastníte-li více 
popelnic, zvažte, zda necháte načipovat 
všechny, nebo jen některé z  nich. 
Upozorňujeme, že svozová firma nebude 
vyvážet popelnice, které nebudou opatřeny 
čipem.  
 Jak bude čipování probíhat? Fáze 1 – označení 
nádob samolepkami v  červnu/červenci. V  dny 
pravidelného svozu, t j . úterý 
24. června, 1. července, 8. července 
umístěte popelnici, kterou chcete 
načipovat, před svoji nemovitost 
nebo na  obvyklé místo svozu. 
Popelnici v  tyto dny přistavte i  v 
případě, že ji nebudete chtít vysypat. 
Nádoby ponechte na místě i po výsypu – označování 
bude probíhat během celého dne. Popelnice, které 

budou zaneseny do databáze, poznáte podle nalepené 
samolepky s  čárovým kódem. Upozorňujeme, že tato 
nálepka není samotným čipem, ale slouží jako podklad 
pro vytvoření databáze potřebné pro další fázi. Co 
dělat, pokud na  popelnici nemáte samolepku ani po 
8.  červenci? Pokud zjistíte, že po 8.  červenci Vaše 
popelnice určená k  čipování nemá samolepku, 
kontaktujte nás na  telefonním čísle 577  113 076 nebo 
na emailu a.zemkova@pozlovice.cz a domluvíme se na 
individuálním označení. 

 Fáze 2 – Instalace čipu v září/říjen. Samotné 
čipování proběhne opět v  rámci svozových 
dnů, a  to 16.9., 30.9. a 14.10.2025. Pracovníci 
TS Zl ínsko na  samolepkou označené 
popelnice nainstalují čip. I  tentokrát bude 
nutné přistavit nádoby před nemovitost jako 
v  předchozí fázi. V  rámci čipování dojde 
k  montáž i RFID č ipů ( t ranspordérů ) . 

Po  montáži čipu na  nádobu bude na  víko nalepena 
etiketa „hotovo“.  
 K d e n a l e z n e t e p o d r o b n ě j š í i n f o r m a c e 

a  harmonogram? Všechny deta i ln í 
informace včetně časového harmonogramu 
uvádíme i na webových stránkách městyse. 
Naleznete je pod záložkou „Občan“ v sekci 
„Odpady“, v rubrice „čipování“.  
 Proč to děláme? Označení popelnic nám 
umožní efektivnější práci s odpady. Budeme 
mít přesnější data, dle kterých můžeme 
kalkulovat cenu, četnosti svozů a případně 
se  výhledově rozhodnout pro jiný než 
žetonový systém. Zároveň z praxe ověřenou 
zkušeností vyplývá, že čipování výrazně 
p o m á h á k e  s n í ž e n í m n o ž s t v í 
produkovaného směsného komunálního 

odpadu. Občané nad odpady více přemýšlí a ve větší 
míře třídí. Doufáme, že městys Pozlovice nebude 

výjimkou. Tato změna rozhodně 
nemá za  cíl občany zatěžovat, ale 
přinést do  systému odpadového 
hospodářství větší pořádek, přehled 
a v dlouhodobém horizontu i úsporu 
nákladů. 
 Děkujeme občanům za  spolupráci 

a zodpovědný přístup! 
Ing. Andrea Zemková
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Ekoškolička
 Měsíc duben se  tradičně v  mateřské škole nese 
ve znamení projektu Země – Já tady chci žít, kterou je 
součástí také Ekoškolička, pořádaná ve  spolupráci 
mateřské školy s rodiči. Projekt Země – Já tady chci žít 
jsme vypracovali za cílem vytvoření pozitivního vztahu 
k  přírodě, životnímu prostředí a  k živočichům žijícím 
na  Zemi. Chceme u  dětí probouzet zájem o  ekologii 
a  environmentální cítění, které jim dá základy pro 
budoucí postoj k ekologickému chování.  
 Letošní Ekoškolička nás provázela krásným 
slunečným počasím, kterého prozatím bylo bohužel 
velmi málo. Odpoledne si děti vyzkoušely aktivity 
podporující ekologické a  environmentální chování, 
které je nezbytné pro naši planetu. Každé stanoviště si 

děti prošly v  doprovodu s  rodiči, vyzkoušely si 
například třídění odpadu, vytvořily si přívěšek planety 
Země, prošly si Ekocestu, skládání mozaiky, třídily 
kartičky se  správným a  špatným ekologickým 
chováním a  mnoho dalšího. Za  splnění všech úkolů 
dostaly zdravou odměnu. V  rámci Ekoškoličky rodiče 
s  dě tmi př inesl i z  domu výrobky vyrobené 
z  odpadového materiálu, které byly mnohdy velmi 
originální. Vyzdobili jsme jimi budovu mateřské školy. 
Dětem v  rámci zmíněného projektu byly nabízeny 
edukační a  výtvarné aktivity, které jim upevnily 
a mnohdy rozšířily znalosti.  

Mgr. Petra Machů
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Čtyři živly pro malé badatele
 Přesně takový název nesl environmentální vzdělávací 
pobytový program pro naše druháky a  třeťáky, který 
se  konal 23. – 25.  dubna v  nedalekém Hostětíně. 
Všechny děti odjížděly natěšené a  plné očekávání 
toho, co je čeká. Pro mnohé děti to bylo taky poprvé, 
co jely někam bez rodičů.  
 Hned po  příjezdu nás čekalo ubytování. Všichni 
se  s  nadšením rozběhli do  svých pokojů a  začali 
vybalovat vše, co si přivezli. A co bylo dál? Vydali jsme 
se prozkoumat místní les a okolí. Po návratu si děti užily 
zábavu na zahradě a následoval výborný oběd. 
 Po něm se  již dětí ujali lektoři. Děti byly nejdříve 
seznámeny s prostředím envicentra a poté s tématem, 
které je provázelo celý pobyt, a to „Čtyři živly pro malé 
badatele“. Během výukových bloků se  děti postupně 
seznamovaly se  čtyřmi elementy: vítr, voda, země 
-půda a vzduch. Jejich cílem bylo zjistit, který element - 
živel je pro růst stromů nejdůležitější. První úkol, který 
je čekal, byl postavit ve  skupinkách portály - rány 
do  jednotlivých světů. Děti se  tohoto úkolu ujaly velmi 
zodpovědně. Díky tomu vznikly čtyři krásné brány, 
kterými postupně procházely. A kam se přenesly jako 
první? Do světa, kde vládne vítr a vzduch. Děti bádaly, 
jaký význam má vítr a  vzduch pro stromy. Zkoumaly 
různá semínka, dozvěděly se, jak se  stromy můžou 
rozmnožovat a  taky si každý vyrobil větrník. Tím byl 
ukončen výukový program prvního dne. Na závěr jsme 
si udělali společný táborák. Den byl u konce a všichni 
se  tak odebrali do  svých pokojů. První noc všichni 
zvládli na jedničku. Po snídani čekal děti průchod další 
branou, tentokrát do světa, kde vládne živel voda. Děti 
tento ž ivel probádaly prostřednictvím aktivit, 
aktivizačních her a  činností podporujících smyslové 

vnímání. Na  základě příběhu o  putování kapky vody 
a  pokusu se  seznámily s  koloběhem vody v  přírodě, 
o b e z n á m i l y s e  s  m ožn o s t m i še t ře n í v o d y 
v  domácnostech i  jak se  může nakládat s  dešťovou 
vodou v  zahradě. Dále poznaly princip kořenové 
čističky odpadních vod. Největší úspěch však měla 
aktivita, při které děti nejdříve hledaly a  následně 
sledovaly a pojmenovávaly živočichy, kteří žijí v potoce. 
Dozvěděly se  taky spoustu zajímavých informací 
o životě obojživelníků.  
 Po obědě děti čekal průchod branou země – půda. 
Prostřednictvím pestrých aktivit poznaly složení půdy 
a organizmy, které se podílejí na  jejím vzniku. Nyní už 
taky ví, co do kompostu patří a co ne.  
 Následovala svačinka, po  které nám již počasí 
nepřálo. Proto činnosti, které byly spojené s  živlem – 
oheň, musely proběhnout uvnitř. Děti získaly informace 
o  energii Slunce a  dalších zdrojů tepla. A  to byl 
poslední – čtvrtý element, který děti zkoumaly. Díky 
všem badatelským aktivitám v jednotlivých světech děti 
měly možnost přijít na  to, že žádný živel není 
nejdůležitější, ale naopak všechny se  vzájemně 
doplňují a jsou stejně nezbytné jak pro růst stromů, tak 
i  pro nás. Tento den jsme ukončili společnými hrami, 
diskotékou a na závěr pohádkou.  
 A byl tu den třetí – poslední. Po snídani byla pro děti 
ještě připravená tvořivá aktivita, a  to plstění. Tím byl 
náš pobyt u  konce a  nás čekalo už jen balení 
a  následný odjezd. Všechny děti odjížděly domů 
v  pořádku, spokojené a  plné nezapomenutelných 
zážitků. Už nyní se těší na další takovou akci.  

Mgr. Petra Brostíková
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50. výročí vzniku střelnice MS Komonec
 Vážení čtenáři, dovolte mi, abych k 50. výročí vzniku 
střelnice MS Komonec Pozlovice napsal pář rádků 
o vzniku střelnice, jejím využití až po současnou dobu. 
Střelnice slouží hlavně k  střeleckým akcím, které 
pořádá myslivecký spolek každoročně a  to na  konci 
léta.  
 Teď něco z  historie střelnice. Jak někteří starší 
občané ví, tak dřív byla broková střelnice na přehradě, 
a to v místech nynějšího koupaliště Duha. Poté, co byla 
tahle střelnice uzavřena, se tehdy myslivecké sdružení 
Pozlovice rozhodlo vybudovat střelnici v Hlinném. Jak 
jsem se dočetl, tak brokové závody, než se vybudovala 
střelnice v Hlinném, konaly také v  Javůrkách. V  roce 
1975 pro uznání zbudování střelnice bylo zapotřebí, 
aby pan Bernátek získal dodatečné povolení ke stavbě 
střelnice, aby byly shrnuty potřebné doklady OOVB 
Gottwaldov, které mělo již užívání střelnice povolovat. 
V dubnu roku 1975 pan Josef Čech zajistil balistikáře 
k  uznání střelnice. Balistikář příjel až z  Brna a  byl 
unesen dobrým provedením střelnice. Poté jím byla 
střelnice schválena. Vý lohy spojené s  t ímto 
odborníkem vyšly tedy na 500 Kčs. V  červenci roku 
1975 proběhlo uznání střelnice v  Hlinném. Střelnici 
muselo povolit okr. odd. VB 
Gottwaldov, odbor výstavby 
ONV, státní silnice, MNV, JZD 
jako majitel pozemku v  první 
řadě. Po  těchto povoleních 
mohly bý t nainsta lovány 
v r h a č k y , k t e r é z a j i s t i l 
a  instaloval pan Josef Čech, 
jenž měl na  stavbě střelnice 
největší zásluhu.  
 19. - 20. 7. 1975 tak mohl být 
slavnostně zahájen brokový 
přebor. Soutěžila 3 členná 
družstva po 20 holubech, dále 
jednotlivci a závod do druhé chyby. Jako odměny bylo 
zakoupeno celkem 9 cen. Byla to souprava skla, dvě 
sošky, dva lovecké závazáky, vytěrák na  pušku a  tři 
plakety. V  družstech vyhrálo závod družstvo 
z  Luhačovic ve  složení Jurák, Macalík, Foltýn. 
V  jednotlivcích to byl člen Luhačovského sdružení 
Jánský ml. Do druhé chyby Hála z Petrůvky. Družstvo z 
Pozlovic bylo ve  složení Čech, Hrabal, Bernátek. Ti 
se umístili na krásném 2. místě a byli oceněni plaketou. 
Obsluhu vrhaček zajišťovali střídavě Žmolík, Bernátek, 

Valášek, Gergela. Údržbu zařízení a vrhaček zajišťoval 
Josef Čech. Kasu za položky vedl Fr. Bernátek. Zásahy 
hlásil Miloš Coufalík a  zásahy zapisoval Veselík 
Jaroslav. Na závodech nechybělo ani občerstvení, 
o  které se  starala se  svým stánkem Jednoty paní 
Talašová. V nově zbudované udírně se o uzení párků 
staral Hrabal Vladimír. V r. 1980 byl na střelnici srovnán 
terén buldozerem a vykopány trativody, upraven svah 
před prostorem střelnice navazující na  silnici. Celý 
areál byl osázen habrovými keři, zbývalo upravit 
odpalovací bunkr, zhotovit stabilní přístřešek pro bufet 
a  posít celý prostor trávou. V  květnu 1980  bylo 
zabetonováno celkem 14 lavic, 2  stoly, držák pro 
zbraně a držák pro tabuli. Osázeny byli betonové dílce 
pro stanoviště a  spojeny chodníkem. V  r. 1981  byl 
zbudován betonový bunkr, ve  kterém jsou umístěny 
vrhačky. Beton tehdy poskytlo JZD. Od  té doby 
střelnice sloužila nejen ke střeleckým akcím, ale            
i  k akcím jako je dětský den, různým oslavám 
a  setkáním. V  r. 2008  se  spolek Komonec Pozlovice 
rozhodl, že vybuduje na  střelnici chatu, která bude 
sloužit spolku jako zázemí k  pořádání mysliveckých 
schůzí, setkávání. V  r. 2013  spolek rozhodl o  podání 

žádosti o dotaci Státního zemědělského intervenčního   
fondu (SZIF) na  vybavení chaty a  koupi nových plně 
automatických vrhaček. Vrhačky byly zakoupeny 
v hodnotě 188 000 Kč,  dotace od SZIF byla ve výši  
107 000 Kč. Každoročně provádíme možné údržby 
střelnice, abychom ji zachovali v  kvalitním stavu. 
Budeme se  i  do  budoucna snažit o  zachování 
a  vylepšování střelnice, aby sloužila i  budoucím 
generacím. 

Miroslav Kaniok, předseda MS Komonec Pozlovice.
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Klub seniorů
Vážení spoluobčané, náš klub seniorů se  zůčastnil 

přednášky p. Vrly a  pí Blanky Petrákové o  historii 
Jestřabského mlýna a Vodoléčebného ústavu v našich 
lázních. Druhým zastavením bylo seznámení 
s  přírodními produkty firem Just a  Nahrin 
v multifunkční místnosti městyse. Předváděcí 
akcí nás provázela místní Bc. Lucie Turčyn 
Kalinová se  svými kolegyněmi. Měly to moc 
pěkně připravené i  s ochutnávkou v podobě 
jednohubek, zeleniny s dipem a dvou druhů 
vývarů. 

První sobotu v  měsíci dubna jsme 
uskutečnili jednodenní zájezd na Tvarůžkový 
festival do Olomouce. Probíhal za hojné účasti 
na Dolním a Horním náměstí.  

Koncem měsíce jsme se  účastni l i 
Gastrofestivalu Chutě Zlínského kraje. Zde 
byly v  nabídce regionální potraviny, pečivo, 
sušené maso, mléčné výrobky, víno a  místní pivo. 
Barmani předvedli své umění i  s hudební produkcí 
na  lávce plovárny. Vyšlo krásné počasí a  to umocnilo 
parádní atmosféru. 

Jedna z  posledních akcí byla procházka k  hotelu 
Vega, spojená s občertvením. Ukončení tohoto období 
byl program s Davidem Šírem v kultuním domě Elektra, 
který alternoval humor Felixe Holzmana. 

Všem občanům Pozlovic přejeme spokojené 
a úrodné letní měsíce, spojené s aktivitou v přírodě.  

Za Klub seniorů Macurová Marie.  

Jóga v hotelu Ogar
Ve školním roce 2024 - 2025 jsme začali vést kurzy 

jógy v hotelu Ogar za podpory vedení. Přihlásili se na 
něj jak obyvatelé Pozlovic, tak přespolní. Cvičíme podle 
systému "Jóga v denním životě" pro komplexní zdraví 
na  všech úrovních. Zlepšuje se  fyzické i  psychické 
zdraví, člověk se cítí uvolněnější a šťastnější a nachází 
mnohé odpovědi na  životní otázky. Kurzy probíhají 
ve školním roce každé úterý. 

V  listopadu 2024 jsme uspořádali ve  spolupráci 
s  vedením hotelu Ogar relaxační sobotu – Jóga, 
wellnes a  vegetariánský raut, který se  setkal s  velmi 
příznivým ohlasem a  využili jsme při něm i  možností 
wellnes dubových van a  sauny. S  paní Petrou 
Nesázalovou jsme nachystali chutné a  inspirativní 
zdravé pohoštění pro účastníky relax programu. 

Před vánoci jsme si s cvičenci kurzu Jógy v denním 
životě udělali příjemné posezení s  mnoha dobrotami. 
Díky jedné cvičence, co přinesla překvapivý dort, jsme 
se  dozvěděli, že držela 2 roky syrovou stravu. Tak 
vznikla i přednáška pro veřejnost na toto téma. 

V  rámci Mezinárodního dne jógy nabízíme cvičení 
jógy zdarma pro každého, kdo by si chtěl nezávazně 
vyzkoušet cvičení, a to v úterý 17. a 24. června. 

Koncem tohoto školního roku jsme začali dávat 
dohromady "Setkání vnímavých přátel" pro možnost, 
vídat se  s  lidmi podobně smýšlejícími, kteří se  chtějí 
dozvědět něco nového, sdílet své zážitky z jejich vnitřní 
životní cesty, vzájemně se  doplňovat, besedovat 
a vytvářet příjemná setkávání. Obnovit tak tradici (která 
se v dnešní době mobilů, počítačů …vytrácí), kdy si lidé 
jakéhokoliv věku jen tak sedli, povídali si, poslouchali 
hudbu, zpívali, tvořili navzájem, četli, popíjeli čaj, 
debatovali o hlubších otázkách života, aniž by to bylo 
závislé na  jejich vyznání. Každý člověk je důležitý 
a  může být inspirací pro druhé. Přes léto 2025 
plánujeme pokračování "Setkávání vnímavých přátel" 
se  změnou termínu konání dle vzájemné domluvy 
účastníků. 

Od září začne opět další cyklus celoročního kurzu 
Jógy v  denním životě pro širokou veřejnost pro 
zlepšení zdraví a vylepšení svého osobního týdenního 
programu. 

Děkuji všem za  jejich celoroční podporu a přispění 
k  novým programům pro obohacení netradičních 
možností vyžití v Pozlovicích. 

Martina Horáková, cvičitelka Jógy v denním životě.  
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Kulturní komise městyse Pozlovice navštěvuje a předává dárky seniorům při dovršení životního jubilea. Rádi 
bychom dělali radost všem oslavencům seniorského věku, ale jak víte z médií, populace obyvatel se dožívá stále 
vyššího a vyššího věku. Z toho důvodu bylo vedením obce ujednoceno navštěvování spoluobčanů, kteří se v tom 
roce dožijí výročí 70, 75, 80, 85, 90, 91, 92, 93 a více let. Balíček pro oslavence se však stal hodnotnější. Věříme, že 
i tak si naši senioři své výročí náležitě oslaví ve společnosti rodiny.

Významná životní jubilea ve III. čtvrtletí 2025 

Anna Gajdůšková                   70 let 
Robert Plaskura                  70 let 
Kateřina Hamouzová                70 let 
Karla Hrabinová                  70 let 
Alena Kubáčková                  70 let 
Zdenka Martincová                 70 let 
Josef Mozgva                   70 let 
Jaroslav Šůstek                    70 let 
Drahomíra Marciánová               70 let 
Naděžda Zábojníková               70 let 
Jana Mikulčíková                   75 let 
Marie Tomášková                    75 let 
František Nakládal                 75 let 
Antonín Remeš                   75 let 

Marcela Smékalová                75 let 
Ladislav Krajča                   80 let 
Zdeňka Pišová                   80 let 
Marie Bobčíková                  85 let 
Josef Horák                     85 let 
Růžena Martincová                   91 let 
Marie Černochová                  92 let 

Vítáme nové občánky 
Antonie Bartončíková 

Naše řady opustili 
Jaroslava Kolářová                                                   90 let 

Společenská kronika

Společenské akce
20. června 
Setkání na skautské chatě pro bývalé členy 

29. června 
Pěší pouť farnosti na Provodov 

2. - 6. července 
Pivní slavnosti na Luhačovické přehradě 

27. července 
Pouť ke sv. Anně 

30. srpna 
Benefiční fotbalový turnaj & rozloučení s létem na 
fotbalovém hřišti 

7. září 
Brokové střelby MS Komonec 

19. září 
Písní a tancem - Mezinárodní festival dětských 
folklorních souborů      
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Boží Tělo - 8. 6. 2023

23. Slet čarodějnic - 30. 4.

Den matek - 16. 5.

Kácení máje - 31. 5.
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